
BOA.0002.2.11.2021 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR XXXVI/21 

z XXXVI sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 22 grudnia 2021 r.  

w auli Liceum Ogólnokształcącego w  Pniewach  

ul św. Ducha 11 

 

XXXVI sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 22 grudnia 2021 r.  

o godz. 15.30 i zakończono w dniu 22 grudnia 2021 r. o godz.18.55 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

2. Zastępca Burmistrza – Józef Ćwiertnia 

3. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

4. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

5. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych  

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Sprawozdania Przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej z działalności: 

1) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 



2) Komisji Budżetu i Finansów, 

3) Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, 

4) Komisji Rozwoju Gospodarczego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości lokalowej w 

miejscowości Pniewy. (druk 292/21) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla sołtysów. (druk 293/21) 

11. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021. (druk 294/21) 

12. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2021 - 2028. (druk 295/21) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2021. (druk 296/21) 

14. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2022 wraz z autopoprawkami 

oraz uzasadnieniem.                              

15. Przedstawienie opinii komisji stałych oraz wniosków radnych. 

16. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu.  

17. Przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji stałych oraz opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej   w Poznaniu. 

18. Dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami i ich przegłosowanie. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy na 

lata 2022-2030. (druk 297/21) 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022. (druk 298/21) 

21. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022. (druk 

299/21)  

22. Przedstawienie planów pracy Rady Miejskiej i komisji stałych Rady na rok 2022. 

23. Interpelacje i zapytania radnych. 

24. Wolne wnioski i informacje. 

25. Zakończenie. 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia 

XXXVI sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława 

Przewoźnego, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika oraz pracowników Urzędu 

Miejskiego, gości i wszystkich obserwujących obrady online. 



Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak zwrócił się do 

radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, 

że na ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 14, co wobec 

ustawowego składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

(Nieobecny radny: Mateusz Kajzderski) 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że protokół z 

XXXV sesji został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie 

analogowej w Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje wymieniony protokół bez 

czytania, bądź zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Obecny na sesji radny Zbigniew Drgas nie brał udziału w głosowaniu z uwagi na 

problem techniczny. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXXV sesji..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Przemysław Chojan, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski 

 

4. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał wniosek do 

porządku obrad dotyczący wprowadzenia jako punkt 10 „Podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia dotacji podmiotowej na 2022 rok dla Centrum Integracji Społecznej (Druk 

300/21)   

Niniejszy wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Obecny na sesji radny Zbigniew Drgas nie brał udziału w głosowaniu z uwagi na 

problem techniczny. 

Głosowano w sprawie: 

wniosku Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad jako pkt 10 "Podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia dotacji podmiotowej na 2022 rok dla Centrum Integracji 

Społecznej (druk 300/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski 

 



Porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Sprawozdania Przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej z działalności: 

5) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

6) Komisji Budżetu i Finansów, 

7) Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, 

8) Komisji Rozwoju Gospodarczego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości lokalowej w 

miejscowości Pniewy. (druk 292/21) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dotacji podmiotowej na 2022 rok dla Centrum 

Integracji Społecznej (druk 300/21)   

11. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla sołtysów. (druk 293/21) 

12. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021. (druk 294/21) 

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2021 - 2028. (druk 295/21) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2021. (druk 296/21) 

15. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2022 wraz z autopoprawkami 

oraz uzasadnieniem.                              

16. Przedstawienie opinii komisji stałych oraz wniosków radnych. 

17. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu.  

18. Przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji stałych oraz opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej   w Poznaniu. 

19. Dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami i ich przegłosowanie. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy na 

lata 2022-2030. (druk 297/21) 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022. (druk 298/21) 



22. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022. (druk 

299/21)  

23. Przedstawienie planów pracy Rady Miejskiej i komisji stałych Rady na rok 2022. 

24. Interpelacje i zapytania radnych. 

25. Wolne wnioski i informacje. 

26. Zakończenie. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał informację o 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny przedstawił sprawozdanie z 

działalności w okresie międzysesyjnym od dnia 25 listopada 2021 r. do  

22 grudnia 2021 r. - zgodnie z załącznikiem nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

W odniesieniu do informacji Burmistrza, w celu uzyskania szczegółowych informacji  

zapytania złożyli radni: 

− Krzysztof Matuszak, 

− Jolanta Graś, 

Odpowiedzi udzielili: Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny oraz Zastępca 

Burmistrza Józef Ćwiertnia. 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że nie przyjęto 

żadnych wniosków. 

 

8. Sprawozdania Przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej  

z działalności: 

 



a) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Przewodniczący Komisji Przemysław Chojan przedstawił sprawozdanie 

zgodnie z załącznikiem nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

O godz.16.20 na sesję przybył radny Mateusz Kajzderski. Stan Rady – 15 osób. 

 

b) Komisji Budżetu i Finansów, 

Przewodnicząca Komisji Teresa Smorawska przedstawiła sprawozdanie 

zgodnie z załącznikiem nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

O godz.16.21 sesję opuścił radny Przemysław Chojan, powrócił o 16.24. 

 

c) Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, 

Przewodniczący Komisji Mateusz Kajzderski przedstawił sprawozdanie 

zgodnie z załącznikiem nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

d) Komisji Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodniczący Komisji Lech Stępień przedstawił sprawozdanie zgodnie z 

załącznikiem nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości lokalowej w 

miejscowości Pniewy. (druk 292/21) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Kierownik Anna 

Straśko. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja 

wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości lokalowej w miejscowości 

Pniewy. (druk 292/21).  

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXVI/283/21 

w sprawie zgody na zbycie nieruchomości lokalowej w miejscowości Pniewy.  

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dotacji podmiotowej na 2022 rok 

dla Centrum Integracji Społecznej (druk 300/21) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Kierownik CIS Ostoja 

Renata Mizera. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie ustalenia dotacji podmiotowej na 2022 rok dla Centrum Integracji 

Społecznej (druk 300/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 



Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXVI/284/21 

w sprawie ustalenia dotacji podmiotowej na 2022 rok dla Centrum Integracji 

Społecznej.  

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla sołtysów. (druk 293/21) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił zgodnie z treścią Kierownik Ryszard 

Napierała. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, 

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie diet dla sołtysów. (druk 293/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

 



UCHWAŁĘ NR XXXVI/285/21 

w sprawie diet dla sołtysów 

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

 

12. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021. (druk 

294/21)  

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Gminy 

Elżbieta Bandurowicz.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, 

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021. (druk 294/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXVI/286/21 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2021 - 2028. (druk 295/21) 



Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Gminy 

Elżbieta Bandurowicz. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska 

poinformowała, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2021 - 2028. (druk 295/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław 

Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada 

Miejska podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXVI/287/21 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2021 – 2028 

Uchwała stanowi załącznik 14 do niniejszego protokołu 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2021. (druk 296/21)  

Projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią uzasadnienia Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz. 

 



Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska 

poinformowała, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2021. (druk 296/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław 

Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada 

Miejska podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXVI/288/21 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021. 

Uchwała stanowi załącznik 15 do niniejszego protokołu 

 

15. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2022 wraz z 

autopoprawkami oraz uzasadnieniem.  

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny przedstawił najistotniejsze informacje 

dotyczące projektu budżetu. 

 

Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz zapoznała z treścią projektu uchwały z 

uwzględnieniem autopoprawki, przypominając zgodnie z informacją przekazaną na 

komisjach, że dokonano zmiany kwoty rezerwy poprzez zmniejszenie kwoty rezerwy 

ogólnej o kwotę 2.000 zł, natomiast dokonano zwiększenia o 2.000 zł kwotę rezerwy 



celowej na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego. 

 

O godz.17.12 sesję opuścił radny Jacek Piechocki, powrócił o 17.13. 

 

16. Przedstawienie opinii komisji stałych oraz wniosków radnych. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Miejskiej przedstawili pozytywną 

opinię poszczególnych Komisji w sprawie budżetu na rok 2022 wraz z autopoprawkami 

zgodnie z załącznikami nr 16, 17, 18, 19 i 20 do protokołu. 

 

17. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu. 

Skarbnik Elżbieta Bandurowicz przedstawiła pozytywne opinie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o projekcie WPF, projekcie budżetu oraz o możliwości sfinansowania 

deficytu zgodnie z załącznikiem  21, 22 i 23 do niniejszego protokołu. 

 

18. Przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji stałych 

oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu. 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny zajął stanowisko w sprawie opinii. 
 

19. Dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami i ich przegłosowanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak  wyraził opinię odnośnie 

budżetu. Stwierdził, że Rada zaakceptowała autopoprawki oraz wyraził pogląd, że z 

uwagi na rosnącą inflację wydatki będą wyższe niż założone w budżecie. 

 

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny wyraził pogląd, że pomimo trudności rozwój 

Pniew postępuje. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak  przeszedł do głosowań w 

sprawach: Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2030 oraz budżetu na rok 

2022 wraz z autopoprawką. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2022-2030. (druk 297/21) 

 



Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy na lata 2022-

2030. (druk 297/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław 

Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada 

Miejska podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXVI/289/21 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy na lata 2021 – 2028 

Uchwała stanowi załącznik 24 do niniejszego protokołu 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022 wraz z 

autopoprawką. (druk 298/21) 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022 wraz z autoporawką. 

(druk 298/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz 



Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada 

Miejska podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXVI/290/21 

w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022 

wraz z autopoprawką.  

Uchwała stanowi załącznik 25 do niniejszego protokołu 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022. 

(druk 299/21)  

Przewodniczący Komisji Janusz Ratajczak przedstawił plan pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2022. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jacek Piechocki 

- Przemysław Chojan 

- Paweł Prętki 

 

1) Głosowano w sprawie: 

uzupełnienia zapisu w załączniku do uchwały w pkt 5 : osoby odpowiedzialne 

dodaje się zapis: "Dyrektorzy szkół".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz 

Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 



NIEOBECNI (1) Jacek Siminiak 

 

2) Głosowano w sprawie: 

uzupełnienia zapisu w załączniku do uchwały - w pozycji nr 1: "Kontrola obiegu 

dokumentów w biurze Rady Miejskiej".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz 

Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

3) Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022. (druk 299/21) .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz 

Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada 

Miejska podjęła jednogłośnie 



UCHWAŁĘ NR XXXVI/291/21 

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022. 

Uchwała stanowi załącznik 26 do niniejszego protokołu 

 

23. Przedstawienie planów pracy Rady Miejskiej i komisji stałych Rady na rok 

2022. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak przedstawił plan pracy 

Rady Miejskiej zgodnie z załącznikiem 27. 

 

Przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Miejskiej przedstawili plany 

pracy Komisji zgodnie z załącznikami 28,29, 30 i 31 do niniejszego protokołu. 

 

24. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Zapytanie odczytał i złożył Radny Marek Wendt. 

 

25. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał życzenia 

skierowane od Sióstr Urszulanek SJK w Pniewach. 

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny podziękował za przyjęcie budżetu, za 

całoroczną współpracę i złożył życzenia Bożych Świąt, szczęśliwego nowego roku 

i dalszej współpracy. 

 

26. Zakończenie. 

 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pniewy Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i  XXXVI sesję 

Rady Miejskiej uznał za zakończoną. 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Magda Balcer                                Radny Krzysztof Matuszak  

 


